
2016.02.27-i közgyűlésre beérkezett tagi beadványok: 

1, Csík Pál részéről:  

„Tisztelt Elnök Úr!  
  
Kedves Józsi! 
  
Sajnos a LEOE közgyűlésen nem tudok részt venni. 
Szeretném javasolni, hogy a Tenyésztési Bizottság Tagjainak akik az alom ellenőrzést is végzik 
a Közgyűlés tisztelet díjat szavazzon meg , mert a munkájukat  ingyen nem végezhetik 
.Remélem ezzel minden tag egyet ért. 
  
Köszönettel:.Csík Pál  
LEOE tag“ 
 
2, Molnár Tamás részéről: 
„Javaslataim: 
 
1.Az elnökségbe a tenyésztési bizottságból csak az elnök kerülhessen be alanyi jogon. (ez volt 
az alapításnál is). 
 
2.A két póttag nem kell, legyenek teljes értékű elnökségi tagok, ha valaki valamiért lemond 
vagy lemondásra kényszerül, akkor úgy is lesz új választás. Legyen egy bővebb elnökség, akik 
nem a tenyésztési bizottságban vannak. 
 
3. Egy független alom ellenőrzési bizottság felkérése. (Megállapodás az elnökség javaslata 
alapján egy állatorvosi klinikával, vagy az alom ellenőrzést végezze az az állatorvos, aki 
egyébként is megvizsgálja, beoltja a kiskutyákat). 

 
4. Adminisztrációs személy felkérése - olyan aki a munkája, családja mellett felvállalja, hogy 
fogadja a hívásokat, segít a tenyésztőknek, tagoknak, ha kérdésük van, az aktuális 
papírmunkát elvégzi, akár hétköznap is - természetesen egy megszavazott összegért cserébe. 
 
5. Tenyésztési szabályzathoz kapcsolódóan 

5.1. pont - 18 hónapos kórtól lehessen megszűrni, és a diszplázia szűrés eredményét elég, ha 

állatorvos elvégzi 

5.2. pont - felső korhatár tolása, legalább 8 éves korig (szukák) 

6.4. pont - Az a statisztika, hogy 8 hetes 8 kg legyen javasolt, nem feltétel, és mivel én 
javasoltam, hogy az alom ellenőrzés kerüljön független ellenőrzésbe, és szerintem az az 
állatorvos, az eltérő súlyú egyedeket az állatorvos engedélyéhez kössük. 
 
6.6.4. pont - A kennelek, kifutók esetében az állattartási törvényt tartsuk szem előtt, nem 
kell szigorúbb.” 


